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Toelichtende nota 

 
Voor het stadsbestuur is natuur en bos een belangrijk thema. Zo staat er in 

het bestuursakkoord dat voor elke boom die gekapt wordt in Mechelen, de 
stad er drie nieuwe zal aanplanten. Ook lanceerde het stadsbestuur de 

campagne ‘Boom zoekt grond’ om de Mechelaar aan te sporen bomen te 

planten op eigen terrein. 
 

Toch heerst er commotie in Mechelen rond bos en natuur dat gekapt moet 
worden. Zo was er de ontbossing in de lus van de R6, of de bomenkap in de 

Schijfstraat. Er heerst onduidelijkheid over waar de compensatie voor de 
ontbossing zal geplant worden, of over de reden van de kap. 

 
Schepen Patrick Princen liet in een interview weten dat de stad reeds beschikt 

over het aantal bomen in de stad. Deze cijfers werden ook al eerder aan de 
raadscommissie gepresenteerd. De cijfers op een bepaald moment alleen 

volstaan ook niet om net de evolutie van het aantal bomen te onderzoeken. 
 

CD&V Mechelen zou daarom graag een stap verder gaan met een uitgebreide 
en volledige ‘boom-inventaris’. Deze inventaris zou best aangeven waar, 

waarom en hoeveel bomen er reeds gekapt zijn sinds de start van deze 

legislatuur (of gepland staan om te kappen), en waar er nieuwe bomen ter 
compensatie zullen geplant worden. Een inventaris met al deze informatie zal 

pas voor de nodige transparantie en duidelijkheid zorgen, die ons kan helpen 
om de duurzame ambities van voldoende natuur in onze stad op te volgen. 

 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


 

Vragen 
 

1. Wat zijn de plannen van de stad om de gekende cijfers met het aantal 

bomen die ook werden gepresenteerd in de raadscommissie, transparant 
(online?) te delen met de Mechelaar?  

2. Wordt deze boom-inventaris ook uitgebreid: niet gewoon de cijfers op 
bepaald moment maar ook volledige transparantie die aangeeft waar, 

waarom en hoeveel bomen reeds gekapt zijn (of gepland zijn om te 
kappen) op het Mechels grondgebied in deze legislatuur, en waar er nieuwe 

bomen aangeplant worden ter compensatie voor die ontbossing? 
3. Zal de aanplanting via de campagne ‘Boom zoekt grond’ meegenomen 

worden in deze inventaris, en is ook de ontbossing voor grote nieuwe 
private ontwikkelingsgebied meegenomen in deze inventaris? 

 
 

     Wim Soons 


